
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
den 17/12 1950 i Hammarbybacken.
Närvarande: Larson, Nordlund, Rinman, Duner, Liliequist.

Skid-SM-kommitterade representerades av H. Hedjerson, H. 
Wising, G. Berg, A. Kemmlert, E. Nirling och I. Norén.

§ 1. Larson öppnade sammanträdet och hälsade mötesdeltagarna välkomna 
att ventilera alla inför back-SM aktuella skidfrågor.

§ 2. Omkostnaderna för Hammarbybackens modernisering konstaterades
ha Överstigit beräkningarna. Hedjerson meddelade att kostnads
förslag skulle infordras på trappbygget.

§ 3. Wising åtog sig att kontakta Nissing i Skidfrämjandet för över
enskommelse om Rämshyttan som reservplats för längdtävlingen i 
kombinerad.

§ 4. Diskuterades diverse affisch- och andra reklamfrågor. Gunnar Berg 
skulle kontakta Skansen i fråga om affischering. Liliequist 
skulle anskaffa två flaggor med Djurgårdsmärke, vilka skulle vara 
klara att gå i topp på backtornet nyårsaftonen 1950. Belysning 
och andra arrangemang skulle till dess också försökas få klara.

§ 5. Gunnar Berg orienterade om uppläggningen av lottförsäljningen
med brev till varje sektionsordförande.

§ 6. Bestämdes att Rinman och Ekdahl skulle teckna Föreningen 
i samband med det för Back-SM införda postgirokontot.

§ 7. Diskuterades korv- och annan försäljning vid SM och beslöts att
infordra offerter genom annonsering i DN.

§ 8. Diskuterades inbjudningar till stadens myndigheter och andra 
att närvara vid SM-tävlingarna.

§ 9. Uppdrogs åt Liliequist att inbjuda till en pressvisning av back
anläggningen tisdagen den 19/12.

§ 10. Avslutades sammanträdet i samband med inspektion av de lokala 
förhållandena i och vid skidbacken.

I beslut, Överläggningar etc. i ovanstående §§ 4 - 10 deltogo 
inte Nordlund och Hedjerson, som tvingats lämna sammanträdet.


